
Referat af bestyrelsesmøde 16/8-2024, Odense: 
Tilstede: Bjørn, Me?e K, Casper, Me?e R, Michael og Julie 

• valg af dirigent og referent 
Dirigent: Michael 
Referent: Julie 

• godkendelse af referat (bilag vedhæOet) 
Referat er godkendt enstemmigt 

• orientering/nyt siden sidst 
Michael orienterer om henvendelse vedrørende faglig klagehenvendelse fra medlem, som 
Michael sammen med Lars Bjørndal har besvaret på vegne af foreningen. 
Casper orienterer om, at bestyrelsens nye medlemmer er godkendt hos banken. 
Me?e K orienterer om, at der er 12 udsTllere, der har meldt sig Tl Årsmøde 2025.  
Michael deltager i ESE generalforsamling i Krakow september 2024. Casper deltager i 
mødet eOerfølgende. 
Casper orienterer om medlemsstatus på 150 medlemmer. 

• Me?e R: opdatering af hjemmesiden, hvor Me?e viser status. Bestyrelsen er enige i, at 
designet ser fint ud og virker funkTonelt. Me?e giver feedback Tl Bjørn Popp om at arbejde 
videre med løsningen. Formentligt bliver den ikke færdig før årsmødet. 

• Casper: opfølgning på møde med STPK (bilag vedhæOet) 
Casper orienterer: Der er udvalgt 3 emner (journalføring, fast proteTk og endodonT), som 
er fokus, grundet at det er disse områder, der oOest ses i klagesager. Dømmes på vanlig 
faglig standard, og at man skal ”bare” bestå (og ikke nødvendigvis med et 12-tal). Der 
arbejdes på en dansk sammenfatning af S-3 guidelines, som skal publiceres i 
Tandlægebladet som et fælles fagligt Tltag. De?e kan forhåbentligt være med Tl at danne 
grundlag for en slags opdateret faglig standard indenfor endodonT. 

• Status for årsmødet 2025 
Hindsgavl er booket. Band er booket. Der mangler Tlkendegivelser Tl a`oldelse af 
workshops. Bestyrelser ser gerne denne tradiTon opretholdt. Det aOales af Me?e K 
kontakter de relevante udsTllere. 

• Nye mødedatoer? (8/11 er aOalt. Derudover bestyrelsesmøde torsdag aOen før Årsmødet) 
• Evt.: i.a. 


